

Behandling av forslag innsendt til styret under styremøte 1 2023:

10.1:

Innsendt av: Styret

Forslag: Gi fullmakt til banekomiteen for endringer på banen Sandnes disc golf park.

Da det er stort behov for å gjøre mindre endringer på banen i løpet av sesongen, ser styret behov for å gi fullmakt til banekomiteen til å ta disse avgjørelsene.

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget vedtas

Avstemning årsmøtet:

10.2:

Innsendt av: Svein Atle Rasmussen

Forslag: Mando hull 22

Bygge opp hull 1 høyre side noe så det blir litt mindre mulighet for disk og rulle mot og gjennom ny hekk, her har jeg beplantet på nytt et par ganger da noen har drevet hærverk og revet busk opp.

Litt samme på hull 11, bygge opp noe bak kurv mot hull 14 fairway for og minske mulighet for rulling om du lander ved kurv.

Føler banen er spilt på så mye at det blir mer tilfeldig om du ligger eller ruller, og handler da mindre om du faktisk har et godt innspill. Samt vil da være med på og hjelpe at en ikke lander for mye i fairway til hull 14.

Forslag til innstilling fra styret:

Styret foreslår at forslaget oversendes til banekomiteen og dette blir behandlet der.

Avstemning årsmøtet:

10.3:

Innsendt av: Egil Sætren

Forslag:

Forslag om å få tilskudd til reiser på nasjonale stevner som NC/NM samt Eurotur og EM Der det er gitt at flere reiser sammen.

Eurotour og EM blir enkeltvis der kriteriene er strengere og færre får delta.

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget ikke vedtas, da dette allerede finnes i reisestøtteordningen.

Avstemning årsmøtet:

10.4:

Innsendt av: Egil Sætren

Forslag:

Oppgradering av banen på Sandnes

Ønsker å se på mulighetene på en oppgradering av hull / eventuelle nye hull (nytt hull 13, eller 13 b). Herunder også se på mulighetene på mer permanente ob pinner på diverse hull. Noe banekomiteen kan ta en runde på å komme med forslag?

Forslag til innstilling fra styret:

Styret foreslår at forslaget oversendes til banekomiteen og dette blir behandlet der.

Avstemning årsmøtet:

10.5:

Innsendt av: Remi Kvalvik

Forslag: Klubben må ha en dedikert bufferpost i budsjett til uforutsigbare utgifter.

I denne posten bør det minimum være 50000kr

Forslag til innstilling fra styret: Styret er enig og legger dette inn i budsjettsforslag

Avstemning årsmøtet:

10.6:

Innsendt av: Remi Kvalvik

Forslag: Styret bør ikke kunne ta avgjørelser som forskutterer økte medlemsavgifter uten at dette er konsekvensutredet. Dette bør først bli drøftet/stemt på årsmøte evt ekstra ordinært årsmøte.

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget ikke vedtas, da styret ser på dette som en stor innskrenkning på styrets myndighet for å drifte klubben og utføre sine plikter.

Avstemning årsmøtet:

10.7:

Innsendt av: Remi Kvalvik

Forslag: Klubben bør åpne for at medlemmer har med seg gjester i klubblokalet mot at gjesten betaler en symbolsk sum til klubben.

Dette kan løses ved et eget vipps nummer som tilhører klubblokalet.

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget ikke vedtas, da dette ikke er en årsmøte sak, men må vurderes basert på driften. Per dags dato er styrets tanke om klubblokalet at det er forbeholdt medlemmer, men medlemmer kan ta med seg ikke

medlemmer om dette ikke er forstyrrende for andre i lokalet. Dermed ønsker ikke styret å åpne for betaling via vipps.

Avstemning årsmøtet:

10.8:

Innsendt av: Kenneth Enoksen

Forslag: Vi som klubb har mange medlemmer med nivå fra nybegynnere til folk som satser for å komme på ett høyt nivå nasjonalt. Banen vi har i dag er for enkel for de beste og for å kunne øke nivået på spillere så trenger de flere utfordringer. Jeg foreslår at vi lager 2 eller flere layouts med 2 teepads på alle hull som har plass/mulighet. Da kan vi også arrangere konkurranser rettet mot alle nivåer.

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget oversendes til banekomiteen og dette blir behandlet der.

Avstemning årsmøtet:

10.9:

Innsendt av: Kenneth Enoksen

Forslag: Internett i klubblokale

Fremmer ett forslag om at gjør en investering for å kunne tilby trådløst internett i klubblokalet. For at vi skal fremme bruk av lokalet så har vi ikke tilgang til internett og WiFi i lokalet. Vi har projektor og lerret, men for at vi skal kunne se live sendinger fra turneringer, filmkvelder, teambuildinger, utleie av lokaler osv så bør og må vi kunne tilby internett.

Har fått tilbud fra Frontcom/Lyse på følgende:

Alle priser ekskl. mva pr. mnd. Veiledende priser i parentes.

10/10 Mbit/s 699kr (890kr)

20/20 Mbit/s 799kr (990kr)

30/30 Mbit/s 899kr (1090kr)

50/50 Mbit/s 1050kr (1250kr)

100/100 Mbit/s 1190kr (1490kr)

Innkjøp av router til 1490 kroner kommer i tillegg. Vi får fri etablering.

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget ikke vedtas, dette ønsker ikke styret å ha i budsjettet i år, grunnet større endringer i budsjettet for 2023. Foreslår å prøve et år med bruk av streaming via mobil.

Avstemning årsmøtet:

10.10:

Innsendt av: Kenneth Enoksen

Forslag: Vi som klubb har mange medlemmer med nivå fra nybegynnere til folk som satser for å komme på ett høyt nivå nasjonalt. Banen vi har i dag er for enkel for de beste og for å kunne øke nivået på spillere så trenger de flere utfordringer. Jeg foreslår at vi lager 2 eller

flere layouts med 2 teepads på alle hull som har plass/mulighet. Da kan vi også arrangere konkurranser rettet mot alle nivåer.

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget oversendes til banekomiteen og dette blir behandlet der.

Avstemning årsmøtet:

10.11:

Innsendt av: Kenneth Enoksen

Forslag: Flere layouts med forskjellig vanskelighetsnivå

Klubben skal opprette 2 eller flere layouts på banen med forskjellig vanskelighetsnivå.

Vi som klubb har mange medlemmer med nivå fra nybegynnere til folk som satser for å komme på ett høyt nivå nasjonalt. Banen vi har i dag er for enkel for de beste og for å kunne øke nivået på spillere så trenger de flere utfordringer. Jeg foreslår at vi lager 2 eller flere layouts med 2 teepads på alle hull som har plass/mulighet. Da kan vi også arrangere konkurranser rettet mot alle nivåer.

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget oversendes til banekomiteen og dette blir behandlet der.

Avstemning årsmøtet:

10.12:

Innsendt av: Kenneth Enoksen

Forslag: Klubben gjør forandringer på banen for å få flere valg og nivåer

Ved å endre på banen så vil alle spillere i klubben søke forandringer og dermed også øke fremgang og få nye utfordringer. Med flere teepads så vil vi også få flere valg og kan tilby layouts til alle nivåer. I tillegg vil forandringene gjøre at hull ved barnehage siden kan brukes i ukedager.

Forslag til endring av hull:

Hull 3: Flytt teepad bak mur, ca. 10 meter

Hull 4: Flytt teepad bak ca, 15 meter mot strømhuis

Hull 7: Flytt teepad til dropzone for da blir ikke barnehage berørt

Hull 8: Teepad flyttes ned ved kurv 8 i hjørnet ved barnehage og spille mot nåværende kurv 9

Hull 9: Teepad flyttes 60 meter opp mot steinmur og kurv settes inne i skogen bak nåværende teepad plassering. Noen trær må fjernes

Hull 11: OB over steingjerde høyre side

Hull 12: Flytt teepad 10-15 meter lenger bak

Hull 14: dobbel mando

Hull 16: Ny teepad foran nåværende droppzone og flytt kurv tilsvarende frem og opp på haug bak nåværende plassering. Da vil krysning av 15/16 unngås og dermed mindre farlige situasjoner oppstå.

Hull 17: Flytt kurv 30 meter opp til høyre fra dagens plassering. Mando ca. halvveis for å hindre at folk kaster over. Forandres til par 4. Noen trær må muligens fjernes.

Hull 18: Flytt kurv 20-30 meter bak og inn i skogen og blir par 4. Mando beholdes.

Hull 19: Flytt kurv 2 meter bak mot trapp
Hull 21: Mando venstre tre ved haug for å unngå disker på sti
Hull 22: Mando ved tre rett frem
Hull 23: Flytt teepad ca 15 meter lenger bak
Hull 24: Mando siste tre i sving
Hull 25: Flytt kurv fra liten haug og inn i skogen på venstre side

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget oversendes til banekomiteen og dette blir behandlet der.

Avstemning årsmøtet:

10.13:

Innsendt av: Kenneth Enoksen

Forslag: Innkjøp av hastighetsmåler og kamerautstyr

I det nye klubblokalet har vi 3 driving ranger. For å kunne bli bedre og utfordre oss selv så trenger vi utstyr. Fremmer ett forslag der vi kjøper inn hastighetsmåler samt kamera eller mobil stativ slik at vi under trening kan se på hastighet av disk samt gjennomgang av film på teknikk osv.

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget ikke vedtas, da styret mener at dette er en styresak etter besluttet budsjett.

Avstemning årsmøtet:

10.14:

Innsendt av: Kenneth Enoksen

Forslag: Søke om NC

Fremmer ett forslag om at klubben søker om å få NC (norgescup) for 2023. Vi er en stor klubb og mange liker banen vår og det at vi klarer å gjennomføre slike store arrangementer.

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget oversendes til turneringskomiteen og behandles der.

Avstemning årsmøtet:

10.15:

Innsendt av: Kenneth Enoksen

Forslag: Trening for nybegynnere

Fremmer ett forslag om at vi setter opp treningstider for nybegynnere. Dette er noe veldig mange nevner og savner. Spillere går i dag og bare kaster uten å vite hva de gjør rett eller galt. F.eks en trening i uken hvor folk kan melde seg på og begrenset antall pr. Gang. Da kan vi lære dem grunnleggende teknikk og regler slik at de får fremgang. Vi vil da også inkludere dem mer inn i klubben og de ser verdien av ett medlemskap. De kan da også få inn venner osv til å bli medlem.

Forslag til innstilling fra styret: Styret stiller seg positiv til forslaget om avsetting av tid, dersom det er noen som stiller seg ansvarlig for gjennomføring og oppfølging av dette.

Avstemning årsmøtet:

10.16:

Innsendt av: Styret

Forslag: Sende juniorer til VM

Klubben har 3 juniorer som er kvalifisert til junior vm, styret har etter samtale med foreldrene ønske om å fasilitere for at disse kan stille i VM. Styret har foreslått at klubben stiller med 30 000 kr. pr. deltaker i støtte, samt 30 000 kr. for en reiseleder og 30 000 for en sportslig leder.

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget vedtas

Avstemning årsmøtet:

10.17:

Innsendt av: Styret

Forslag: Hull 5-9

Etter kritisk hendelse på stien ved hull 7 og flere hendelser ved barnehagen foreslår styret at vi gjør om disse hullene til en korthull bane, etter ønsker i fra publikum og kommunen. Dette er en drastisk endring på banen, dermed ønsker styret at årsmøtet er med på avgjørelsen rundt dette.

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at forslaget vedtas

Avstemning årsmøtet:

10.18:

Innsendt av: Styret

Forslag: Endring av profileringspakken til klubben

Styret har fått signaler om at vi må se på klubbens profilpakke, herunder logo, navn og farge.
- Navnet til klubben: Navnet til klubben bør endres grunnet rettskriving til: Sandnes Diskgolf Klubb

Avstemning årsmøtet:

- Logo: Det er kommet tre forslag:

1. Logo i dag som den foreligger (med evt. navneending, se eget forslag)
2. Forenkling av dagens logo

3. Forslag i fra logokomiteen, dette er et utkast for å vise tanken, men den jobbes fremdeles med.



Avstemning årsmøtet:

- Farge: Styrets innstilling er at årsmøtet kommer med forslag under selve møtet som vil bli stemt over.

Avstemning årsmøtet:

Forslag til innstilling fra styret: Styret foreslår at de tre sakene behandles separat, men diskuteres samlet.